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Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Kwilcz
z prac pomiędzy sesjami

26.09.2024 r. - 21.10.2024 r.

Na podstawie § 33 pkt 4 Statutu Gminy Kwilcz przedstawiam informację Przewodniczącego
Rady Gminy Kwilcz oraz wiceprzewodniczących rady - przewodniczących komisji stałych
o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

26.09.2024 r. Prowadziłem VI Sesję Rady Gminy Kwilcz.

26.09.2024 r.

Rozmawiałem z Panem Wójtem o możliwości zaproponowania pomocy
fizycznej Gminie Dzierżoniów (udział wyznaczonej jednostki OSP,
także osób chętnych do pracy fizycznej na miejscu powodzi). Pan Wójt
będzie kontaktował się z Wójtem Gminy Dzierżoniów w tej sprawie,
a następnie przekaże ustalenia.

30.09.2024 r.

Podpisałem dokumenty, uchwały po sesji Rady. Przekazałem Panu
Wójtowi Gminy Kwilcz złożone w Biurze Rady Gminy Kwilcz wnioski
radnych - propozycje do tworzonego projektu budżetu Gminy Kwilcz
na 2025 rok.

30.09.2024 r.

Przesłałem do Biura Rady Gminy Kwilcz plakat dot. zbiórki krwi
w Kwilczu (12 października), prosząc o wydrukowanie i zamieszczenie
na tablicach informacyjnych, zamieszczenie informacji na stronie
internetowej i w mediach społecznościowych Gminy.

30.09.2024 r.
Zapoznałem się z ofertą szkoleń, których oferta wpłynęła do Biura Rady
Gminy Kwilcz. Oferta szkolenia (w tym zakres dot. komisji rewizyjnej)
została przekazana radnym za pośrednictwem poczty elektronicznej.

30.09.2024 r.
W związku z moją nieobecnością i ograniczona dyspozycyjnością,
podpisałem pismo, poprzez które wyznaczyłem Pana
Wiceprzewodniczącego Wojciecha Olejnika do pełnienia obowiązków
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przewodniczącego rady gminy w terminie 2-6 października 2024 r. Pismo
zostało przekazane Panu Wiceprzewodniczącemu, do wiadomości Panu
Wójtowi oraz Państwu Radnym.

30.09.2024 r.

Ponownie rozmawiałem z Panem Wójtem na temat wsparcia fizycznego
Gminy Dzierżoniów. Po rozmowie wójtów na ten moment nie ma
potrzeby fizycznego wsparcia działań na terenie Gminy Dzierżoniów,
jednak pomoc ze strony samorządu Gminy Kwilcz jest wciąż aktualna.

Rozmawialiśmy również na temat wystąpienia z wnioskiem
do Poczty Polskiej będącej właścicielem budynku tzw. “starej poczty”
przy skrzyżowaniu ulic Powstańców Wielkopolskich/1-go Maja w Kwilczu,
w sprawie przejęcie zabytkowego budynku na mienie gminne. Pan Wójt
przekazywał, że wcześniej taka próba i rozmowa na temat przejęcia
obiektu i przeznaczenia go na cele gminne była, jednak pojawiał się
problem z licznymi współwłaścicielami obiektu i gruntu, sprawa się
skomplikowała. Po rozmowie samorząd gminny wystosuje powtórne
pismo do przedstawicieli Poczty Polskiej, by ponownie zaproponować
przejęcie obiektu.

30.09.2024 r.

Rozmawiałem z Panem Przewodniczącym Młodzieżowego Sejmiku
Województwa Wielkopolskiego w sprawie wsparcia w organizacji pomocy
(transportu) darów na miejsce objęte powodzią. Przekazałem
Przewodniczącemu, że rozpoznam nasze możliwości i przekażę
informację zwrotną.

01.10.2024 r.
Poinformowałem Państwa Radnych o kolejnej ofercie szkolenia
dla radnych - zagadnienia dot. komisji rewizyjnej gminy, organizowanej
przez WOKiS.

01.10.2024 r.
Po zebraniu wniosków radnych do projektowanego budżetu Gminy
Kwilcz na 2025 roku przekazałem je Panu Wójtowi.

02.10.2024 r.

Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Olejnik rozmawiał z Panem
Sekretarzem na temat funkcjonowania opłaty adiacenckiej. W efekcie
analizy sytuacji prawnej wspólnie podzielili obawy co do ściągalności tej
opłaty, a dalej narażenia Gminy na ewentualną stratę zamiast zysku.

03.10.2024 r.
Odbyło się posiedzenie Komisji finansowo-gospodarczej Rady Gminy
Kwilcz, które poprowadził Pan Wiceprzewodniczący Rady -
przewodniczący komisji Wojciech Olejnik.

04.10.2024 r.
Przedstawiciele Centrum Integracji Społecznej w Kwilczu zwrócili się do
mnie z prośbą o spotkanie.

04.10.2024 r.
Otrzymałem informację o sprzedaży lokalu ośrodka zdrowia w Kwilczu
zewnętrznemu podmiotowi. Informacja ta wywołała niepokój wśród
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mieszkańców. Rozmawiałem w tej sprawie z Panem Wójtem, który
przekazał mi, że sytuacja nie powoduje jakiegoś zagrożenia dla
organizacji ochrony zdrowia na terenie gminy. Podmiot ochrony zdrowia
przeszedł restrukturyzację.

07.10.2024 r.

Rozmawiałem z Panem Wójtem na temat tzw. kontrraportu
środowiskowego - dotyczy wniosku inwestora ws. budowy kurników
w Kwilczu. Rozmawialiśmy również o sprawie Alei Kasztanowców
(wniosek radnej Moniki Pestki-Lehmann) i ustanowienia alei pomnikiem
przyrody. Omówiliśmy kalendarz posiedzeń Rady w kontekście
procedowania spraw mających wpływ na projektowany budżetu gminy na
2025 rok.

07.10.2024 r.

Rozmawiałem z Panią Skarbnik o potrzebie zwołania dodatkowej sesji
Rady. Do przygotowania projektów uchwał dotyczących podatku rolnego,
leśnego i podatku transportowego są potrzebne Komunikaty
i Obwieszczenia Prezesa GUS. W ostatnich latach to 19-23 październik
każdego roku. Z uwagi na fakt proponowanej sesji Rady, która ma się
odbyć 21 października, ustaliłem, że sprawy podatkowe będzie
procedować podczas dodatkowej sesji 30 października, którą poprzedzą
posiedzenia komisji stałych - na których zostaną omówione projekty
uchwał podatkowych.

07.10.2024 r.
Pani Wiceprzewodnicząca Renata Mizera spotkała się z Panem
Wicewójtem Jędrzejszej Schubertem w celu omówienia propozycji
zapisów w tworzonym nowym programie stypendialnym.

07.10.2024 r.
Pani Wiceprzewodnicząca Renata Mizera spotkała się z Dyrektorem
Szkoły Podstawowej w Kwilczu Panem Jackiem Rosiakiem, by omówić
sprawy dot. funkcjonowania placówki.

08.10.2024 r.

Otrzymałem informację, że dotychczasowa Szefowa Sztabu WOŚP
Kwilcz Pani Karolina Hutniczak zrezygnowała z dalszej wieloletniej pracy
na rzecz organizacji Finału w Gminie Kwilcz. Mając na uwadze,
że ta akcja charytatywna na stałe, od wielu lat, jest wpisana w kalendarz
wydarzeń społeczności gminnej, dopytywałem, jakie są powody
rezygnacji i kto zastąpi dotychczasową liderkę, która swoje obowiązki
wypełniała w sposób wzorowy. Otrzymałem informację, że decyzja
o rezygnacji z pełnionej funkcji szefa sztabu jest podyktowana powodami
osobistymi. Nie określono, kto i czy w ogóle podejmie obowiązki nowego
szefa sztabu.

08.10.2024 r.
Zapoznałem się z projektami uchwał, propozycją protokołu z ostatniej
sesji Rady Gminy Kwilcz, ofertą szkoleń dla radnych (informacje zostały
przesłane do wszystkich radnych) oraz pozostałymi dokumentami.
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09.10.2024 r.

Podpisałem listy diet radnych. Zapoznałem się z protokołem Komisji
Rewizyjnej Rady Gminy Kwilcz przesłanym po zakończonej kontroli
kompleksowej Kwileckiego Centrum Kultury i Edukacji oraz Biblioteki
Publicznej. Poprosiłem o przekazanie protokołu wszystkim radnym.

09.10.2024 r.
Zwołałem wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy Kwilcz na dzień
14 października 2024 r.

09.10.2024 r.

Po informacji od mieszkańców o złym stanie spowalniaczy, które zaczęły
praktycznie zagrażać użytkownikom drogi - ul. Wierzbowa w Kwilczu,
rozmawiałem z Panem Sekretarzem. Sprawdzono stan spowalniaczy
na drodze. Podjęto decyzję o ich demontażu.

09.10.2024 r.

Przekazałem Państwu radnym informację na temat porządku prac
radnych, w ramach planowanych posiedzeń komisji stałych, wspólnych
posiedzeń komisji stałych, obrad Rady na planowanych sesjach
w październiku i w listopadzie br.

09.10.2024 r.

Rozmawiałem z Panem Wójtem i Panem Sekretarzem na temat pisma,
które wpłynęło z Oddziału Wojewódzkiego Związku OSP RP w Poznaniu,
w sprawie zabezpieczenia kolejnych środków finansowych do zakupu
lekkiego pojazdu pożarniczego dla OSP Lubosz. W związku z
negocjacjami przetargowymi i propozycją dostarczenia pojazdu przez
wskazaną firmę zaproponowana została wyższa kwota udziału własnego
do zakupu pojazdu, co wywołuje potrzebę zabezpieczenia wyższej
wysokości środków finansowych wydatkowanych w budżecie gminy.

09.10.2024 r.

Przesłałem Pani i Panu Wiceprzewodniczącym Rady informacje
o planowanym II Krajowym Kongresie Przewodniczących Rad Gmin
Powiatów i Sejmików Województw i warunkach, zasadach
uczestniczenia w wydarzeniu.

11.10.2024 r.
Stworzyłem wewnętrzny portal komunikacji dla radnych, w celu
łatwiejszej komunikacji i przekazywania materiałów radnym,
sprawniejszej pracy na dokumentach elektronicznych podczas obrad.

14.10.2024 r.
Poprowadziłem wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Gminy Kwilcz,
na którym omówiliśmy projekty uchwał, które będą procedowane
na sesji. Zwołałem VII Sesję Rady Gminy Kwilcz na 21 października.

14.10.2024 r.
Wspólne z Panem Wójtem złożyliśmy życzenia nauczycielom,
pracownikom placówek oświatowych, uczniom i rodzicom z okazji Dnia
Edukacji Narodowej.

15.10.2024 r.
Utworzyłem grupę na komunikatorze do kontaktów roboczych pomiędzy
Radnymi, Sołtysami Wójtem i Zastępcą Wójta, także Sekretarzem gminy.
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15.10.2024 r.
Uruchomiliśmy pełne funkcjonowanie Wewnętrznego Portalu
Komunikacji Rady Gminy Kwilcz. Poprosiłem Biuro Rady Gminy Kwilcz o
aktualizację danych i przesłanie dokumentów na najbliższe posiedzenia.

15.10.2024 r.
Pani Wiceprzewodnicząca Renata Mizera uczestniczyła
w uroczystościach z okazji Dnia Edukacji Narodowej zorganizowanych
w Szkole Podstawowej w Luboszu.

16.10.2024 r.
Rozmawiałem z Panem Wójtem, Panem Sekretarzem, Biurem Rady
Gminy Kwilcz na temat najbliższej sesji Rady, podczas której spotkamy
się z nowo wybranymi Sołtysami.

16.10.2024 r.
Zapoznałem się z proponowanym porządkiem obrad Komisji
finansowo-gospodarczej zwołanej przez Pana Wiceprzewodniczącego
Rady Gminy Wojciecha Olejnika na 23 października 2024 r.

16.10.2024 r.

Samorząd Gminy Kwilcz otrzymał zaproszenie od Samorządu Gminy
Sieraków na Zawody Samorządowców Powiatu Międzychodzkiego
w Kręgle Klasyczne. Informacja została przekazana Państwu Radnym.
Zapoznałem się z zasadami udziału.

16.10.2024 r.
Zapoznałem się z poprawionym projektem uchwały w sprawie utworzenia
Klubu Dziecięcego w Kwilczu oraz ustalenia jego statutu.

18.10.2024 r.

Rozmawiałem z Panem Wójtem na temat uroczystej sesji, w ramach
uroczystości otwarcia nowo wybudowanego przedszkola oraz podpisania
listy intencyjnego w sprawie dalszej współpracy Gminy Kwilcz i Gminy
Ślemień.

18.10.2024 r.
Zaprosiłem młodzież z terenu naszej gminy do wzięcia udziału w naborze
na kolejną kadencję Młodzieżowej Rady Gminy Kwilcz. Rozesłałem
informację do stowarzyszeń, w których funkcjonuje młodzież.

18.10.2024 r.

Zapoznałem się z informacjami o wydatkowaniu funduszy sołeckich w
2024 roku oraz planach wydatkowych sołectw na 2025 rok, przed
spotkaniem z Sołtysami w ramach posiedzenia Komisji
samorządowo-oświatowej.

18.10.2024 r.
Zapoznałem się ze sprawozdaniem przedłożonym Radzie Gminy Kwilcz
w sprawie analizy oświadczenia majątkowego złożonego na początek
kadencji 2024-2029 przez Przewodniczącego Rady Gminy Kwilcz.

18.10.2024 r.
Poprzez media społecznościowe zaprosiłem młodzież z terenu naszej
gminy do wzięcia udziału w naborze do Młodzieżowej Rady Gminy
Kwilcz.
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20.10.2024 r.
Otrzymałem informacje o odpadach pozostawionych w lesie na granicy
gminy Kwilcz i gminy Pniewy, w obrębie sołectwa Chudobczyce. Zdjęcia
oraz materiały przekazałem Panu Sekretarzowi.

21.10.2024 r.

Wysłałem pismo do Przewodniczącej Młodzieżowej Rady Gminy Kwilcz,
zapraszając na sesję zaplanowaną na dzień 30 października br., prosząc
jednocześnie o przygotowanie podsumowania działalności MRG Kwilcz
w mijającej kadencji.

Przewodniczący Rady Gminy Kwilcz

Martin Halasz
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